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Адрес Gulf Glass Manufacturing Co. KSC 
GGMC 
Mina Abdullah Industrial Area 
Block #3, Plot #50 
13130 Safat

Телефон 00965 22 285552

Факс 00965 22 285551

Интернет www.ggmc.com.kw

 

Работники 400 +

Товарооборот ~ USD. 40.0 Million

Сертификаты ISO 9001:2008; ISO 22000:2005; PAS 223:2011

Год основания 1981

Экспортный Уровень 50 %

Объединения Member of British Glass, Friends of Glass

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Eby Oommen Mathew 

Manager, Project Coordination Unit 
Phone: 00965 22 2855 45 
Fax: 00965 22 2855 51 

Contact 2. Мистер Инженер Hussain Saleh Al–Shaikh 
CEO
Phone: 00965 22 2855 52 
Fax: 00965 22 2855 51 

Contact 3. Мистер Ahmed Mohammed Ahmed Ghieth 
Finance Manager 
Phone: 00965 22 2855 66 
Fax: 00965 22 2855 51 
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Contact 4. Мистер Rossano Capitani 
Manager – Supply Chain 
Phone: 00965 22 285552 
Fax: 00965 22 285551 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Bottles and containers for Food Beverage, Fruit Juice, Perfume Bottles Soft Drink, Water, Jars Containers, Pharmaceutical Bottles

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Gulf Glass Manufacturing Company was established in 1981. It was the first and only Glass plant in Kuwait and one of the first plant in GCC Countries
for producing Glass Containers. Since its inception, over 20 years GGMC has become major manufacturing in producing high quality Glass
Containers. Our reputation is one of reliability with stability. The Company has undergone several changes since its formation, constantly striving to
improve. The plant is equipped with the most modern machinery and equipment. GGMC is currently among the top bottles in the Gulf and Middle East
region today. The containers we produce provide the superior performance our customers demand. We sincerely believe in building strong and lasting
relationship with our customers. Coca Cola, Pepsi Cola, RC Cola, Malt Beverage, Miller and other major ones are our satisfied customers. -
PRODUCERS OF GLASS CONTAINERS (BOTTLES / JARS) - SUPPLY TO SOFT DRINKS (PEPSI /COCA-COLA/SCHWEPPES/RC ETC.) - TWO
FURNACE (280 tpd production output) - FIVE PRODUCTION LINES - EMHART 5"- 08 SECTIONS

Company Profile of Gulf Glass Manufacturing Co. KSC

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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